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ZAPISNIK SEJE ZBORA ČLANIC PLZS 2022 

 

Splošno o seji: Redna letna seja zbora članic Powerlifting zveze Slovenije, zveze troboja moči 

(krajše  PLZS), je potekala v soboto, 5. 2. 2022 ob  10:30 uri v konferenčni sobi slovenskega 

olimpijskega komiteja v Ljubljani. Udeleženi so bili predstavniki PLZS ter zastopniki naslednjih 

društev članic: Društva za naravni bodybuilding, KDU Olimpije, društva Power lifting klub Oskar & 

Co. Postojna, PLK Polzela, Športnega društva Thorium, Športnega društva Grom ter društva 

Discovery Athletics ASD. Manjkali so le zastopniki društva članice KDU Karantanija Kranj. 

Prisotni člani: predsednik PLZS dr. Urban Mur in podpredsednik Samo Železnik; Član upravnega 

odbora Tadej Kovačič; Člana nadzornega odbora Gašper Meden in Jure Rus; Člani disciplinske 

komisije Nuša Balen, Matic Hren in Luka Jelšnik; Prisotni zastopniki klubov in ostali udeleženci: Žan 

Breznikar, David Požar, Nejc Rus, Gregor Ilec, Vlado Schweiger, Jure Škedelj, Eva Rus, Rok Kar, 

Maruša Bizjak Ferjan, Katja Babič, Nuša Železnik in Erazem Ivanc; 

Predlagan dnevni red seje: 

1. Nagovor in pozdrav predsednika 

2. Izvolitev organov seje (zapisnikar, overovatelja zapisnika, verifikacijska komisija) 

3. Poročilo verifikacijske komisije 

4. Poročila o delovanju zveze v letu 2021 (poročilo upravnega odbora, finančno poročilo, 

poročilo nadzornega odbora, poročilo disciplinske komisije) 

5. Razprava na poročila 

6. Spremembe v statutu PLZS 

7. Spremembe v pravilniku PLZS 

8. Plan dela in finančni plan za leto 2022 

9. Pobude in predlogi 

 

Ad. 1 & 2 – Nagovor in pozdrav predsednika ter izvolitev organov seje 

Sejo je vodil predsednik zveze Urban Mur, ki je po uvodnem nagovoru in pozdravu kot zapisnikarja 

predlagal Tadeja Kovačiča, za overovatelja pa Gašperja Medena in Luko Jelšnika. V verifikacijsko 

komisijo sta bila predlagana Nuša Balen in Erazem Ivanc. 

Predlogi so bili s strani prisotnih soglasno potrjeni, prav tako je bil potrjen predlagan dnevni red 

seje. 

Sklepa 1: Soglasno je bil sprejet sklep, da je zapisnikar seje Tadej Kovačič, overovatelja 

zapisnika pa Gašper Meden in Luka Jelšnik. Verifikacijsko komisijo sestavljata Erazem 

Ivanc in Nuša Balen. 

 

Ad. 3 – Poročilo verifikacijske komisije 

Erazem Ivanc je na podlagi prijavljenih tekmovalcev, prisotnih društev članic in statuta zveze 

poročal o številu glasov, ki jih ima vsako društvo. 
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Glasovi posameznih društev so bili ob pričetku seje: 

 Športno društvo Thorium (predstavnik Rok Kar): 3 glasovi 

 Društvo za naravni bodybuilding (predstavnica Eva Rus): 2 glasova 

 KDU Olimpija (predstavnik Jure Škedelj): 5 glasov 

 Power lifting klub Oskar & Co. Postojna (predstavnik Vlado Schweiger): 1 glas 

 Powerlifting klub Polzela (predstavnik Samo Železnik): 2 glasova 

 Športno društvo Grom (predstavnik Tadej Kovačič): 1 glas  

 Društvo Karantanija Kranj (ni predstavnika): 0 glasov zaradi neprisotnosti 

Skupno je na seji prisotnih društev s 14 glasovi, kar je dovolj za veljavnost seje. Za sklepčnost 

posameznih točk je potrebnih vsaj 8 glasov (navadna večina). 

Sklep 2: Glasovalni glasovi društev so določeni in sprejeti, skupno jih je 14, seja je s 

prisotnostjo večine društev tudi po statutu zveze sklepčna. Za sprejem predlaganih 

sprememb je potrebnih najmanj 8 glasov. 

 

Ad. 4 – Poročila o delovanju zveze v letu 2021 

Predstavniki zveze so prebrali poročila o delovanju PLZS. Poročilo upravnega odbora in finančno 

poročilo je prebral Urban Mur. Poročilo nadzornega odbora je prebral Gašper meden. Poročilo 

disciplinske komisije je prebral Luka Jelšnik. 

Sklep 3: Vsa poročila delovanja zveze so bila sprejeta soglasno, z 14/14 glasovi in brez 

dodatnih posebnih vprašanj ali komentarjev. 

 

Ad. 5 – Razprava na poročila o delovanju zveze v letu 2020 

Na poročila delovanja zveze ni bilo posebnih komentarjev s strani nobenega od prisotnih. 

 

Ad. 6 – Spremembe v statutu PLZS 

Predsednik zveze Urban Mur je naštel vse predloge sprememb statuta, ki jih je predlagal upravni 

odbor: 

 2. člen – sprememba navedbe o članstvu. – Soglasno sprejeto 

 9. člen – sprememba pravil polnega članstva – št. tekmovalcev s polnim članstvom se bo 

preverjalo s koncem koledarskega leta. O članstvu tudi ne bo več odločal upravni odbor 

ampak tudi zbor članic, pri čemer bosta morala upravni odbor in disciplinska komisija 

podati tudi svoje mnenje. – Soglasno sprejeto 

 10. člen – vloga za včlanitev se mora nujno nasloviti na upravni odbor PLZS. – Soglasno 

sprejeto 

 15. člen – sprememba pravil glede pravice do izplačil za opravljanje nalog v PLZS – 

blagajnik in generalni sekretar za svoje delo ne bosta dobivala plačila. – Soglasno sprejeto 

 19. člen – podobno kot pri 9. členu – članstva se bo preverjalo ob koncu koledarskega leta. 
– Soglasno sprejeto 

 32. člen – sprememba nalog disciplinske komisije, ki ne sme v nobenem primeru preseči 

pravil IPF in SLOADO, del tega člena pa se samo prestavi v 33. člen. – Soglasno sprejeto 

 33. člen – se dopolni iz 32. člena in disciplinski komisiji se dodajo jasno določene naloge 

(vodenje postopkov, izrekanje kazni ipd.). – Soglasno sprejeto 

 34. člen – disciplinska komisija lahko izloči kateregakoli posameznika (tekmovalca ali 

funkcionarja v zvezi) zaradi neprimernega obnašanja. – Soglasno sprejeto 

Predsednik Urban Mur bo posodobljen statut oddal v potrditev na upravni enoti. 



Sklep 4: Vse naštete spremembe v statutu PLZS so bile soglasno sprejete s 14/14 

glasovi. Glasovanje je potekalo za vsako spremembo posebej. Posebne razprave na 

predlagano ni bilo pri nobeni točki. 

 

Ad. 7 – Spremembe v pravilniku PLZS 

Predsednik zveze Urban Mur je naštel vse predloge sprememb pravilnika PLZS, ki jih je predlagal 

upravni odbor ali predstavniki društev v dneh pred sejo: 

 Splošna sprememba v celotnem pravilniku: z željo po poenotenem izrazoslovju PLZS in 

Olimpijskega komiteja Slovenije bodo kot »registrirani tekmovalci« poimenovani 

tekmovalci, ki so v koledarskem letu uspešno zaključili z vsaj enim tekmovanjem in ne več 

tekmovalci, ki so poravnali znesek letne registracije. Slednji bodo po novem poimenovani 

»tekmovalci s podeljeno tekmovalno licenco«. Letna registracija bo po novem poimenovana 

tekmovalna taksa. Spremembe bo na ravni celotnega pravilnika uredil predsednik Urban 

Mur in nov pravilnik posredoval vsem članicam. – Soglasno sprejeto 

 Člen 2.8 – prestopi tekmovalcev med klubi ne bodo več omejeni na dva prestopna roka. 

Vsak tekmovalec bo lahko prestopil v drug klub pred svojim prvim nastopom v 

koledarskem letu. – Soglasno sprejeto 

 Člen 3.3 – besedna zvezo »grelni nakolenčniki« bo spremenjena samo v »nakolenčniki« in 

pri opisu dresa bo dodano, da mora ta ustrezati dimenzijam in oblikam, ki jih predvideva 

IPF. – Soglasno sprejeto 

 Člen 3.10 – tekmovalcu, ki ima naziv kategoriziranega športnika in ki nastopi na 

tekmovanju v drugi federaciji, se prekine tekmovalna licenca za obdobje 12 mesecev. S 

tem se zveza bolj približa pravilniku IPF. – Soglasno sprejeto 

 Člen 4.1 – ukinilo se bo ločevanje tekmovanja klubov po spolu in ukinila se bo možnost 

organizacije tekmovalnih skupin. Slednje niso bile nikoli koriščene in tudi njihov obstoj kot tak 

je nekoliko v nasprotju z zakonom, saj tekmovalec, ki ni član društva, ne more pridobiti 

veljavne tekmovalne licence. – Soglasno sprejeto 

 Člen 4.4 – ŠD Thorium je podal predlog, da bi se točkovanje v pokalu klubov spremenilo na 

način, da bi se rezultatom iz tekmovanja potiska s prsi upoštevala le 1/3 točk. Po razpravi te 

točke je bilo predlagano, da bi namesto te spremembe raje vodili tekmovanje klubov v 

potisku s prsi ločeno od tekmovanja v troboju moči. – Soglasno sprejeto 

 Člen 6.3. – predlagano je bilo, da se sodniški tečaj organizira brezplačno in da sodniki za svoje 

delo na tekmovanjih ne dobijo več honorarja. Pri razpravi je bilo ugotovljeno, da bi umik 

honorarja lahko za sabo potegnil nižjo motivacijo za sojenje in manj prijav na sodniški tečaj, 

kar bi lahko bilo na dolgi rok za zvezo slabše. – Soglasno zavrnjeno 

 Člen 6.4 – praktični del izpita za pridobivanje sodniške licence se bo izvajal na 

tekmovanjih, kot se je v praksi že tudi do zdaj - – Soglasno sprejeto 

 Člen 6.5 – člen se vsaj začasno umakne, sodniških priponk oz. značk zveza zaenkrat še ne bo 

pripravila. – Soglasno sprejeto 

 Člen 6.6 – Erazem Ivanc je predlagal, da se iz člena črta beseda »sodnik«. – Soglasno sprejeto 

 Člen 6.7 – predlagano je bilo, da mora vsak sodnik za podaljšanje licence opraviti tudi pisni 

izpit enkrat na 2 leti. Pri tem mora v obdobju teh dveh let tudi soditi na vsaj eni tekmi. – 

Soglasno sprejeto 

 Člen 6.8 – predlog je bil, da se honorar za sojenje izplača tudi tehničnemu sodniku. Poleg tega 

bo dodan še del, da se honorarji izplačujejo samo sodnikom, ki so opravili vse svoje dolžnosti, 

o čemer mora presoditi vodja sodnikov. Dodano bo še, da se lahko sodnik honorarju 

prostovoljno odpove. – Soglasno sprejeto 

 Člen 6.12 – iz člena bi umaknili del, da so za sojenje vedno najprej izbrani sodniki z najmanj 

odsojenimi tekmami. – Soglasno sprejeto 



 Člen 6.14 – vodji sodnikov se doda bolj natančno določene naloge. – Soglasno sprejeto 

 Člen 7.1 – bolj natančno se definirajo veljavne licence, ki jih lahko prejmejo trenerji. – 

Soglasno sprejeto 

 Člen 7.3 – datume in ceno trenerskega tečaja določa upravni odbor, saj je ta tudi odgovoren 

za finančno poslovanje PLZS. – Soglasno sprejeto 

 Člen 7.5 – predlog je bil, da so pri odpravah na mednarodna tekmovanja do povračil 

stroškov upravičeni samo trenerji z veljavnimi nacionalnimi ali mednarodnimi licencami. – 

Soglasno sprejeto 

 Člen 9.3 – člen se umakne, ker je v osnovi duplikat člena 10.14, ki pa ostaja. – Soglasno 

sprejeto 

 Člen 10.3 – predlog je bil, da naj bodo norme za višje kategorije vedno enake ali višje 

normam v nižjih kategorijah. V primeru, da je po izračunu norma v določeni kategoriji nižja 

od norme v kategoriji pred njo, se izračun zavrže in uporabi ista norma. – Zavrnjeno z 10/4 

glasovi 

 Člen 10.13 – na univerzitetnih prvenstvih lahko nastopajo samo tekmovalci z aktivnim 

statusom študenta, ki ga dokažejo z uradnim dokumentom. – Soglasno sprejeto 

Sklep 5: Od 20 predlaganih sprememb členov je bilo 18 sprememb soglasno sprejetih, 

ena soglasno zavrnjena in ena zavrnjena z 10 glasovi proti ter 4 glasovi za. 

 

Ad. 9 – Plan dela in finančni plan za leto 2022 

Plan dela in finančni plan za 2022 je prebral predsednik PLZS Urban Mur. Na plan s strani prisotnih 

ni bilo komentarjev. 

Sklep 6: Plan dela in finančni plan za leto 2022 je bil soglasno sprejet z 14/14 glasovi. 

 

Ad. 10 – Pobude in predlogi 

Pogovor je potekal o naslednjih temah: 

 Tekmovanja v letu 2022: 

o KDU Olimpija bi organizirala prednovoletno tekmovanje, predvidoma 17. decembra 

2022 v prostorih kluba. 

o ŠD Thorium bi organiziral večje tekmovanje v jeseni, predvidoma 29. oktobra 

2022. 

o Predsednik zveze je predlagal, da se organizira še eno manjše tekmovanje v 

poletnem času in k prevzemu iniciative pozval vsa ostala društva. 

o Predsednik zveze je predlagal tudi, da se v juniju organizira državno prvenstvo v 

potisku s prsi. K organizaciji je pozval Športno društvo Grom, katerega predstavniki 

bodo preverili možnosti in jih javili upravnemu odboru PLZS. 

 Predsednik zveze je predlagal, da tudi letos PLZS sodeluje s hrvaško nacionalno zvezo na 

način, da v pomoč na njihovo državno prvenstvo pošlje ekipo pomočnikov, hkrati pa v 

zameno dobi tudi ekipo iz njihove strani za pomoč na našem državnem prvenstvu. Vsi 

prisotni so se s predlogom strinjali. 

 Krajša razprava je potekala tudi okrog organizacije državnega prvenstva v klasičnem 

troboju moči 2022. Predlog je bil, da se za lažje opremljanje ogrevalne sobe za uteži in 

ostalo opremo prosti tekmovalce v bližji okolici prostora, kjer bo tekmovanje potekalo. 

Katja Babič je kot članica PR ekipe sporočila tudi, da si ekipa prizadeva za organizacijo 

cenejših nastanitev za prostovoljce in tekmovalce, ki bi zaradi dvodnevne tekme želeli 

prenočiti v okolici. 

 Katja Babič je na kratko predstavila na novo organizirano PR ekipo in k sodelovanju 

povabila še ostale prostovoljce, ki bi želeli pomagati. 



 Glede na vprašanja med razpravo o spremembah pravilnika sta Urban Mur in Samo 

Železnik še enkrat na hitro obrazložila pogoje za doseganje statusa kategoriziranega 

športnika. 

 Predsednik zveze je predlagal, da se za urejanje spletne strani določi posameznika in k tem 

povabil vse, ki bi bili zainteresirani in pripravljeni pomagati. 

 Maruša Bizjak Ferjan je predlagala, da bi letno članarino klubov lahko spremenili na način, 

da bi bila odvisna od števila tekmovalcev, ki v klubu tekmujejo. Ostali udeleženci se s 

predlogom niso strinjali, saj menijo, da bi takšen pristop zmanjšal interes klubov, da 

pridobijo čim več tekmovalcev. 

Sklep 7: Vse pobude in predlogi so bili samo poizvedovalne narave, sprejet ni bil noben 

poseben sklep. 

 

Seja se je zaključila ob 13:20. 

 

 

Predsednik zveze: Urban  Mur 

 

Zapisal:  Tadej Kovačič 

 

Overovatelj  zapisnika:  Gašper Meden 

 

Overovatelj zapisnika: Luka Jelšnik 


